

Date: 21 July 2024  
Ref: AIC\ Risk & Compliance\ 338

التاريخ: 21 يوليو 2024  
الإشارة: الأهلية/ المخاطر والالتزام/ 338

To: Boursa Kuwait Company,

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين ،،

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

Subject: Disclosure About The Credit Rating

الموضوع: إفصاح عن التصنيف الائتماني

With reference to the above subject, and as a commitment to "Disclosure & Transparency" regulations of CMA Executive Bylaws and its Law no. 7 for the year 2010, we hereby enclose Appendix No. (8) - Disclosure of Credit Rating Form, and kindly note that AM Best. Rating Agency has revised the outlooks to positive from stable and affirmed the credit rating of Al Ahleia Insurance Company S.A.K.P. at (A-) (Excellent).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بتعليمات "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، مرفق لسيادتكم طيه الملحق رقم (8) - نموذج الإفصاح عن التصنيف الائتماني، ويرجى العلم بأن وكالة إيه إم بيس "AM Best" قد قامت برفع النظرة المستقبلية إلى إيجابية من مستقرة مع تثبيت التصنيف الائتماني للشركة الأهلية للتأمين ش.م.ك.ع. عند (A-) (ممتاز).

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

الشركة الأهلية للتأمين ش.م.ك.ع.  
Al Ahleia Insurance Company S.A.K.P.

Yousef Saad Al-Saad  
CEO

يوسف سعد السعد  
الرئيس التنفيذي



- Copy to the CMA

- نسخة إلى هيئة أسواق المال

Date	21 July 2024	21 يوليو 2024	التاريخ
Name Of the Listed Company	Al Ahleia Insurance Company (S.A.K.P.)	الشركة الأهلية للتأمين ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة
Entity Who Issues The Rating	"AM Best" Agency for Credit Rating Services	وكالة "إيه أم بست" لخدمات التصنيف الائتماني	الجهة المصدرة للتصنيف
Rating Category	"A-" (Excellent) with Positive Outlooks	"A-" (ممتاز) مع نظرة مستقبلية إيجابية.	فئة التصنيف
Rating Implications	Affirming the credit rating (A-) with raising the outlooks to <b>positive</b> indicates the strength of the AIC's capital and revenues, along with a high ability to meet its financial obligations.	يدل تثبيت التصنيف الائتماني (A-) مع رفع النظرة المستقبلية إلى <b>إيجابية</b> على قوة رأس المال الشركة وإيراداتها مع قدرة عالية على الوفاء بالتزاماتها المالية.	مدلولات التصنيف
Rating Effect on The Status of The Company	Credit rating reflects the strength of the operational performance resulting from the quality of the AIC's direct business in Kuwait, and this is reflected in the AIC's success in maintaining the distinguished level required as a top tier insurer in Kuwait's insurance market.	يعكس التصنيف الائتماني للأهلية على قوة الأداء التشغيلي الناشئ عن جودة أعمال الشركة المباشرة في الكويت، وهذا يعكس على نجاح الشركة في الحفاظ على المستوى المتميز المطلوب كشركة تأمين من الدرجة الأولى في سوق التأمين الكويتي.	انعكاس التصنيف على أوضاع الشركة
Outlook	<b>Positive</b>	<b>إيجابية</b>	النظرة المستقبلية
Translation of The Press Release or Executive Summary	<p>AM Best has revised the outlooks to <b>positive</b> from stable and affirmed the Financial Strength Rating of A- (Excellent) and the Long-Term Issuer Credit Rating of "a-" (Excellent) of Al Ahleia Insurance Company S.A.K.P.</p> <p>According to AM Best's evaluation, AIC has a strong operating performance that is reflected in the company's overall balance sheet, with a neutral business profile and appropriate enterprise risk management (ERM).</p> <p>Also, the positive outlooks reflect a strengthening of AIC's consolidated balance sheet strength in recent periods, with an improvement in AIC's risk-adjusted capitalisation, which was measured by AM Best's capital adequacy ratio (BCAR), supported by strong capital generation with the development of significant supporting reserves buffers. AIC is expected to continue to grow profitably whilst maintaining a robust capital position, benefiting from its good local market presence, as well as international diversification through its reinsurance arm.</p> <p>AIC's operating performance remains appropriate with a strong assessment. The Company has reported an improvement in its profits over the past five years, reaching KWD 22.7 million in 2023 (pre-tax), equivalent to a return on equity of 14.3%. The profitability has been underpinned by good underwriting results.</p> <p>AIC's business profile reflects its established position as a top tier insurer in Kuwait's insurance market, where it has a leading position in the commercial insurance segment. The group achieves geographical diversification through its subsidiary.</p>	<p>قامت شركة أيه أم بست (AM Best) بتعديل النظرة المستقبلية إلى <b>إيجابية</b> من مستقرة وأكدت تصنيف القوة المالية عند A- (ممتاز) والتصنيف الائتماني طويل الأجل للمصدر عند درجة a- (ممتاز) للشركة الأهلية للتأمين ش.م.ك.ع.</p> <p>حسب تقييم أيه أم بست (AM Best) فإن لدى الشركة الأهلية للتأمين أداء تشغيلي قوي يعكس على الميزانية العامة للشركة مع ملف أعمال محايد وإدارة مخاطر مؤسسية مناسبة (ERM).</p> <p>كما تعكس التوقعات الإيجابية متانة الميزانية العامة المجمعة للشركة الأهلية للتأمين في الفترات الأخيرة، مع تحسن في الرسملة المعدلة لمخاطر الشركة الأهلية والتي تم قياسها بواسطة نسبة كفاية رأس المال الخاص بـ أيه أم بست (BCAR)، مدعومة بتوليد رأس مال قوي، فضلاً عن تطوير احتياطات داعمة كبيرة. ومن المتوقع أن تستمر الأهلية في النمو بشكل مربح مع الحفاظ على مركز رأسمالي قوي، والاستفادة من حضورها الجيد في السوق المحلي فضلاً عن التنوع الجغرافي من خلال ذراع إعادة التأمين التابع لها.</p> <p>لا يزال أداء الشركة التشغيلي للشركة الأهلية متناسباً مع تقييمها القوي. وقد أعلنت الشركة عن تحسن في أرباحها خلال السنوات الخمس الماضية لتصل إلى 22.7 مليون دينار كويتي في عام 2023 (قبل الضريبة)، أي ما يعادل عائد على حقوق المساهمين بنسبة 14.3%. كما تم دعم ربحية الشركة من خلال نتائج الاكتتاب الجيدة.</p> <p>يعكس الملف التجاري للشركة الأهلية مكانتها الراسخة كشركة تأمين من الدرجة الأولى في سوق التأمين الكويتي، حيث تتمتع بمكانة رائدة في قطاع التأمين التجاري. وتحقق المجموعة التنوع الجغرافي من خلال شركتها التابعة.</p>	ترجمة التصريح الصحفي أو الملخص التنفيذي